
országgyű lési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgy űlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42 .
§ (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszterhez

„Mikor lesz gáz a kétirányú vezetékekben?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország eurómilliókból és forintmilliárdokból rengeteg közpénzt költ a határkeresztez ő gázvezetékek
kiépítésére . Ennek ellenére ezek a beruházások egyel őre semmilyen segítséget nem nyújtanak az energetikai
diverzifikációban, mivel nem érkezik rajtuk keresztül gáz Magyarországra . A magyar-szlovák vezetéke n
immár több mint fél éve tart a próbaüzem (állítólag belső üzleti viták hátráltatják a startot, az érintettek nem
tudnak megegyezni, hogy ki férhet hozzá az olcsó importhoz és a tranzit jelentette biztos bevételhez), a
magyar-horvát vezeték kétirányúsítását pedig a két ország közötti, a MOL-INA ügyben kicsúcsosod ó
konfliktus hátráltatja .

Kérem, szíveskedjék tájékoztatni arról, hogy :

• Milyen diplomáciai és egyéb lépéseket tesz a kormány annak érdekében, hogy a kétirány ú
gázszállítási kapcsolatok és a Magyarország irányába érkez ő gázszállítások megvalósuljanak ?

• Pontosan mi hátráltatja most a szlovák vezetéken a kétirányú szállítás beindítását, illetve a horvá t
vezeték kétirányúsítását?

• Hogyan garantálja a kormány, hogy ezekben a projektekben a különféle magánérdekek ne el őzhessék
meg az energiaellátás diverzifikációjára vonatkozó magyar közérdeket?

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2015 . február 25 .

Tisz e~ettel :

Dr. Szél ernadett
LMP
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